
Sprawozdanie z realizacji planu pracy 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

Rady Powiatu w Opatowie za 2007 rok

Komisja Oświaty, Sportu, Zdrowia i  Pomocy Społecznej, działała w 2007 roku 

zgodnie z planem pracy zatwierdzonym na jednym z posiedzeń komisji. Zaplanowane 

zagadnienia komisji obejmowały opiniowanie projektów uchwał rady powiatu, 

występowanie z inicjatywą uchwałodawczą, sprawowanie kontroli nad wykonaniem 

uchwał rady, opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazanych komisji przez radę, 

zarząd lub inne komisje w zakresie ochrony zdrowia, edukacji publicznej, kultury, 

ochrony dóbr kultury, kultury fizycznej, sportu, turystyki, pomocy społecznej, polityki 

prorodzinnej, wspieranie osób niepełnosprawnych, przeciwdziałania bezrobociu, 

aktywizacji lokalnego rynku pracy, ochrony praw konsumenckich. 

W sprawozdawczym okresie komisja odbyła 6 posiedzeń protokołowanych oraz 

członkowie brali wielokrotnie udział w spotkaniach organizowanych przez Zarząd 

Powiatu i Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Opatowie. 

Komisja odbywała wspólne posiedzenia z:

- Komisją Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Powiatu, 

Zarządem Powiatu, 

- kierowników wydziałów starostwa, jednostek organizacyjnych powiatu, 

omawiając wspólnie problematykę rozpatrywaną i omawianą , podczas obrad.

Biorąc powyższe pod uwagę, komisja potraktowała sprawy SPZZOZ priorytetowo, 

z uwagi na fakt, że zatwierdzenie programu restrukturyzacji umożliwiło zmniejszenie 

zadłużenia oraz dalsze funkcjonowanie jednostki.

Ponadto Komisja zapoznała się z zakresem zadań wykonywanych 

przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowy Zespół ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności, Powiatową Stację Sanitarną – Epidemiologiczną oraz 



Powiatowy Urząd Pracy. Dokonała oceny działalności specjalnych ośrodków szkolno – 

wychowawczych oraz Powiatowej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w 

Nieskurzowie Nowym, biorąc pod uwagę opiekę zdrowotną, jaką placówka zapewnia 

wychowanków, a także wielkość środków przewidzianych na ten cel.

Podsumowując działalność Komisji za ubiegły rok należy stwierdzić, że przyjęte 

w planie pracy zamierzenia zostały zrealizowane. 
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